

Quality Policy Statement

Egypt Engineering Services S.A.E. - EGYPTROL specializes in providing the following services for power plants, Oil & Gas, industrial and infrastructure projects:

- Engineering
- Commissioning and start-up
- Specialized technical manpower
- Small EPC

The company has a long record of successfully completed projects through Egypt, Middle East, and GCC in many influential projects.

EGYPTROL provides its services with the highest quality, in compliance with international standards and according to customer requirements through the following:

- Implementing regulations and requirements related to technical specifications and contractual obligations.
- Recognizing client's problems and work on offering services to deal with these problems in order to meet their needs and expectations.
- Provide efficient work environment to employees so they are able to apply EGYPTROL's policy and achieve the quality objectives.
- Continuously improving EGYPTROL's management system according to ISO 9001-2015 requirements to guarantee customer satisfaction.
- Securing advanced technology and professional Human Resources that guarantees best quality and high productivity.

Approved by Managing Director

Mohamad Zaki

Declared on 02.11.2021



سياسة الجودة

شركة مصر للخدمات الهندسية ش.م.م. - إيجيبتترول هي شركة خدمات هندسية متخصصة في تقديم الخدمات التالية لمحطات الطاقة الكهربائية ومشروعات الزيت والغاز والمشروعات الصناعية والبنية التحتية:

- التصميمات الهندسية
- الاختبارات وتجارب بدء التشغيل
- العمالة الفنية المتخصصة
- مقاولات صغيرة

لقد مرت الشركة برحلة نجاح طويلة في مصر والشرق الأوسط ودول مجلس التعاون الخليجي شملت العديد من المشروعات الحيوية.

تعمل شركة إيجيبتترول على تقديم خدماتها بأعلى جودة بما يتوافق مع المعايير الدولية ويحقق متطلبات العملاء من خلال ما يلي:

- تطبيق شروط ومعايير المواصفات الفنية والالتزامات التعاقدية.
- استيعاب المشاكل التي يواجهها العملاء والعمل على تقديم الخدمات التي تتعامل مع هذه المشاكل بما يلبي احتياجاتهم وتوقعاتهم.
- توفير ظروف عمل ملائمة للموظفين حتى يتمكنوا من تطبيق سياسة إيجيبتترول لتحقيق أهدافها وضمان جودة الأعمال.
- التطوير المستمر لنظام إدارة إيجيبتترول بما يوائم مع متطلبات المواصفة القياسية الأيزو 9001-2015 بما يضمن رضا العميل.
- توفير التكنولوجيا المتقدمة والموارد البشرية المتميزة التي تضمن أفضل جودة وأعلى إنتاجية.

العضو المنتدب

م. محمد زكي

مطنة بتاريخ 02.11.2021